
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXXVI
Sesja w dniu 26 stycznia 2022 
Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 14 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacja nt. porządku obrad.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV i XXXV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
a) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i miny Margonin na rok 2022. 
b) przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miasta na rok 2022.
c) przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin. 
d) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Margonin na rok 2023 środków stanowiących 
fundusz sołecki. 
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej.
f) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin.
g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.
h) ustalenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.
i) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2022 roku.
8. Wolne głosy.
9. Zakończenie sesji.



Głosowano w sprawie:
Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV i XXXV Sesji Rady Mista i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXXIV i XXV sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Mista i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 
Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Staniewski 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

4. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 3  do protokołu.



5. Informacja nt. działalności Burmistrza Miasta i Gminy Margonin w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr  4 do protokołu.

6. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

1. Przewodnicząca komisji przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji z 26 stycznia 2022 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2022.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2022.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/357/2022 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu

b) przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miasta na rok 2022
Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miasta na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/358/2022 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu

c) przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2022
Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/359/2022 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu

d) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Margonin środków stanowiących fundusz 
sołecki na rok 2023

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko - w marcu 2020 roku był początek pandemii, likwidowaliśmy fundusz sołecki 
apelowałem wtedy, żeby on został, ale większość zdecydowała tak a nie inaczej. Pozowliłem sobie 
podzwonić po sąsiednich gminach trochę poza powiat chodzieski, także fundusz działał cały czas w 
Gminie Chodzież, w Gminie Budzyń w Gminie Szamocin i w Gminie Gołańcz, inwestycjom, które były 
robione na Gminie też by pandemia nie przeszkadzała żeby ten fundusz rozdysponować, ciesze się, że 
wrócił a paradoksem jest że żeśmy go uchylali a dziś go przywracamy.

- Zastępca Burmistrza – ok Pan Leśko podzwonił, ale mógł Pan zapytać czy oni legalnie te zebrania 
robili. Ja również dzwoniłem do kilku sąsiednich gmin i wiem, że te zebrania były nielegalnie 
organizowane. Ja wiem, że ten fundusz istniał w innych gminach, i fundusz musiał być do 30 września, 
proszę sięgnąć pamięcią do 30 września 2020 roku i do 30 września 2021 roku zobaczcie Państwo jakie 
wtedy były restrykcje i sami sobie odpowiedzcie na pytanie czy była możliwość organizacji zebrań 
wiejskich czy nie? My organizowaliśmy wyłącznie zebrania rad sołeckich czyli kilka osób, gdzie te 
zadania sołeckie były omawiane ja jak najbardziej przychylam się do tego zdania, że sąsiednie gminy ten 
fundusz zachowały i że te zebrania odbywały się nielegalnie. Nie organizowaliśmy zebrań nie dlatego, że 
nam się nie chciało tylko, że organizowalibyśmy je nielegalnie. 

- Mirosław Leśko – widzi Pan w takim kraju żyjemy, że niedawno były jeszcze oszczenienia a na 
sylwestra ich nie było. Nie ma pewnie jednego przekazu do do zebrań sołeckich. Akurat byliśmy gminą, 
która nie organizowała zebrań nie było funduszu, a inne to robiły, no tak to wygląda.

- Zastępca Burmistrza – no tak, ale wprowadzona była forma rekompensaty ale to wiecie, że każde 
sołectwo dostanie jedno duże zadanie jedni wcześniej tak naprawdę w Adolfowie gdyby nie 
rekompensata to ciąg komunikacyjny pewnie przez kolejne lata by nie powstał za chwile kolejne 
miejscowości będą w to wchodziły. Bieżące wydatki sołectwa proszę Państwa proszę powiedzieć co nie 
zostało zrealizowane z bieżących rzeczy na sołectwa, a mogło przez ten czas być zrealizowane przez 
Fundusz Sołecki. Na niektórych sołectwach sami Państwo to wiecie jest problem z rozdysponowaniem 
tych środków. Sołectwa te środki potrzebują, my przez te 2  lata za te bieżące rzeczy, za koszenie za 
wieńce płaciliśmy nadal były kupowane żyłki do kosiarek czy tam części to traktorka w Radwankach, 
jakieś drobne rzeczy na salach wiejskich to wszystko było robione, że jeśli nie było funduszu to te rzeczy 
nie były robione. Proszę mi wierzyć były robione możecie jako komisja rewizyjna te rzeczy zobaczyć, 
spółka Margonin Invest zapłaciła mniej więcej 1/3 tego co FS, za te podstawowe rzeczy i obciążyła tymi 
kosztami gminę więc to nie jest tak, że się nic nie robiło jak nie było funduszu. Bieżące rzeczy się tylko 



robiło. 

- Mirosław Leśko – co do mojego sołectwa no tak robiło się. Fundusz sołecki to około 18 tys. doraźnie na 
dzień dziecka czy na dożynki to około 3 tys. ale jeśli pytanie czy było coś robione to tak. Ciesze się, że 
uchwała wraca.

-Barbara Kończak – myślę, że będę wyrazicielem Radnych miast My Radni miasta nie mamy żadnych 
funduszy a też byśmy bardzo chcieli mieć. Radny Panie Mirku naprawdę macie dobrze, że macie ten FS 
macie dodatkowe pieniądze i dodatkowy atut do cieszenia się i chwalenia, że można coś za te pieniądze 
zrobić. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Margonin środków stanowiących fundusz sołecki 
na rok 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, 
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Barbara Kończak 
BRAK GŁOSU (1)
Anna Twardowska
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/360/2022 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
J. Dziwulska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/361/2022 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu



f) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Margonin
J. Dziwulska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/362/2022 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu

g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/363/2022 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu

h) ustalenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
ustalenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/364/2022 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu

i) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2022 roku
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Głosowano w sprawie:
określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2022 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 

Uchwała Nr XXXVI/365/2022 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu

j) określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach 
stałych i zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi 
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Jolanta Zmudzińska – wczoraj przeczytałam artykuł, w którym jest zamieszczona informacja, że PSG 
ogłosiła do 2023 roku, że nie podłączy nowego domu do sieci gazowej to znaczy, że ci co mają będą 
mogli starać się o podłączenie a nowi użytkownicy nie, to tak nieoficjalnie, 

- Zastępca Burmistrza to jest oficjalne. Ja powiem Państwu więcej my mamy inny problem na 
Próchnowie została wypowiedziana umowa o warunki przyłączenia dla nowej sali wiejskiej powstającej. 
Został tam przetarg rozstrzygnięty tam budowa jest w 2/3 dach jest położony i w oparciu o te warunki 
mogliśmy się starać o inne ogrzewanie mogłaby tam być pompa ciepła z racji kosztów zostało to 
zmienione na gaz. Chyba 2 miesiące temu dostaliśmy pismo z Spółki Gazowniczej, że oni wypowiadają 
nam te warunki przyłączenia gazu dlatego to co Radna mówi jest jak najbardziej prawdziwe. Wszystkim 
wypowiadają warunki tym, którzy nie mają przyłączy powody są 2 sieci gazowe nie wyrabiają przesyłu 
takiej ilości gazu a drugi, że mają całą póle środków wyczerpane na przyłącza gazowe. Zobaczcie 
Państwo jak duże musi być przyłącze do bloków i ten bum na budownictwo przełożył się na budżet 
spółki, które już na 2 lata musiała te środki asygnować. My ze salą to sobie pewnie poradzimy różnymi 
kanałami spróbujemy tą sprawę naprawić, ale jest to podmiot użyteczności publicznej. Ten program stoi 
pod znakiem zapytania w tej chwili czy będą w ogólne chętni chyba, że ci którzy mają ważne przyłącza 
sobie to zrealizują w oparciu o ten program przy cenach gazu zdajemy sobie sprawę, że będzie problem.



- Maria Miler – czy my będziemy głosować nad uchwałą, która jest zaskarżona w sądzie i jej losy jeszcze 
tam się ważą. A ja mam serdeczne pytanie o los rozstrzygnięcia uchwały tej, która dotyczy diet dla 
sołtysów i dwóch innych uchwał jakie są ich losy, rozstrzygnięcia Wojewody Wielkopolskiego w sprawie 
unieważnienia uchwały ustalenia szczególnego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych, w sprawie uchwalenia zmian miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego? Czy one mają też swój tok w sądzie?

- Zastępca Burmistrza – odnośnie stanowiska Wojewody Wielkopolskiego co do uchwały, którą Państwo 
podejmowaliście w grudniu o wysokości diet dla sołtysów, tłumaczyłem to spotkało się to z negatywnym 
stanowiskiem Wojewody no nie potrafię Państwu wytłumaczyć motywacji organu nadzoru kiedyś to było 
można napisać bajkę o czerwonym kapturku i pewnie nikt by tego nie przeczytał i pewnie byłoby to 
zaakceptowane. Dziś zależy na jakiego radcę to trafia to spotyka się to z taką a nie inną reakcją. Powód, 
państwo chyba dostaliście to stanowisko. W uchwale zmieniliśmy tylko kwotę z 600 zł na 800 zł nic 
więcej. Nie o kwotę tu chodzi tylko o zasady. Sołtys nie może mieć diety o charakterze ryczałtowym bo 
to się zmienia w jego przypadku w co miesięczne wynagrodzenie on ma trochę inną rolę i pełni inną 
funkcję. Trzeba określić pewne zasady, które decydowały w jakieś wielkości dietę sołtys otrzymuje.

W jednej z sąsiednich gmin Przewodniczący Rady otrzymywał dużo większą dietę niż przepisy na to 
pozwalały i Wojewoda to zaakceptował. W tej chwili obowiązuje poprzednia uchwała ta o mniejszej 
wysokości diet. Musimy wprowadzić regulamin i zasady.

Natomiast kwestia kolejnej uchwały poruszonej przez Panią Radną Miler ustalenia szczególnego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych tej uchwały nie będzie ruszać 
bo tam nic nie zrobimy, bo tak chodzi o PSZOK zbiórka odpadów selektywnych na terenie gminy, 
którego nie ma. Kopaszyn chciał stworzyć taki punkt ale od rozmów do realizacji droga daleka mijają 
dwa lata i nic w tej sprawie się nie wydarzyło. Wystąpiliśmy do firmy do Dziewoklucza, która zbiera nam 
odpady i może tam taki punkt będzie utworzony, co ta uchwała powoduje i jakie konsekwencje dla nas 
tak naprawdę żadnych. My zrobiliśmy jedną zbiórkę gabarytów ograniczyliśmy z dwóch do jednej i oni 
oceniając tą uchwałę to i tak nic nie zmienia bo powinien być PSZOK. Pod kontem uchwały wróciliśmy 
do tego co było czyli mamy nadal 2 odbiory odpadów wielkogabarytowych co jest bardziej kosztowne 
natomiast to niczego nie rozwiązuje cały czas jest kwestia utworzenia PSZOK-u. Teraz już analizujemy, 
żeby na terenie gminy taki PSZOK utworzyć. Jest mnóstwo warunków formalnych żeby magazynować 
tam odpady, to nie nasza złośliwość, że tego PSZOK-u nie ma tylko pewne możliwości gdzie ten PSZOK 
miałby powstać i jak nim zarządzać i to był powód unieważnienia tej uchwały, brak PSZOKU. Jeśli 
chodzi o plan zagospodarowania to nie wiem o który chodzi. 

- Maria Miler –  chodzi o Klotyldzin. Z tego co się zorientowałam chodzi studium.

- Zastępca Burmistrza – nie wiem o którą cześć Klotyldzina chodzi. Ten temat już upadł utworzenia 
Domu Starości. Ta inicjatywa już upadła. Uchwała jest bezprzedmiotowa.

- Maria Miler – ciesze się, że są podejmowane z całym trudem działania dotyczące utworzenia PSZOK-u.

- Zastępca Burmistrza –  otwarcie PSZOK to są gigantyczne koszty, za chwilę opłata za odpady będzie 
wyższa.

Głosowano w sprawie:
określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach stałych i 
zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi . 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)



Mariusz Bachorski , Teresa Koźlarek 
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8. Wolne głosy.

W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko  - mam sprawę z dowozami, które ruszyły od stycznia. Czy można by wprowadzić 
korektę, wracają z Chodzieży ze szkół na przystanek do Margonina o 16.15. a Kurs rusza na Próchnowo, 
Żoń Zbyszewice o 16.07.więc ta młodzież mogłaby przesiąść się do tych busów i wrócić do domu. 8 
minut różnicy. Czy można by to zmienić?

- Zastępca Burmistrza –  tak te wszystkie korekty jeszcze przedłożyć. Będziemy je zbierać i dokonać nie 
wielkich korekt tym bardziej, że nie ruszyły jeszcze kursy na Wągrowiec czekamy nadal za zgodą 
Starostwa z Chodzieży i Wagrowca. Będą bilety wprowadzone po mieście takie miesięczne. Przystanek 
jest na placu Suwalskiego. 
- Anna Twardowska – mam dwie sprawy. Pierwsza dotyczy uchwały ekwiwalentu dla druhów OSP. 
Musimy podjąć nową uchwałę ekwiwalentu dla druhów OSP. Minimum co 2 lata trzeba takie uchwały 
podejmować.

- Zastępca Burmistrza –  była uchwała rok albo dwa lata temu. Jeśli tak jest to wprowadzimy nową 
uchwałą. 

- Anna Twardowska – powraca kamera na ulicy Poznańskiej przy Przedszkolu czy kamera mogłaby 
zostać zamontowana.

- Zastępca Burmistrza – jak jutro wróci informatyk, jutro z nim porozmawiam jaki jest koszt montażu 
takiej kamery.

- Maria Miler – ja chciałam poinformować, że ePUAP-em wysłałam rezygnację z członkostwa w komisji 
skarg, wniosków i petycji. 

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie zdalnej XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 26 stycznia 2022  roku 
o godzinie 17.06

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


